

PORTERHOUSE
SEAFOOD & STEAK

SURF N' TURF NIGHT BRUNCH

海陸盛宴自助晚餐

Every Sunday 每逢週日

5pm-9pm

Indulge in a sumptuous Sunday night brunch that promises a feast of surf n' turf delights from the spectacular seafood counter, to a carving station featuring the finest cuts of Australian Rangers Valley M5 wagyu rump and 2GR M7 wagyu picanha, all cooked to perfection. For cheese lovers, you can't miss the 36-month Parmigiano Reggiano wheel, adding a touch of decadence to your dining experience.

海陸盛宴自助餐源源不絕供應各款環球海鮮、烤肉專區提供澳洲M5和牛臀肉及M7和牛里脊，款款即場烤製。同場加設原個36個月帕爾瑪芝士胎、精選沙律及凍肉拼盤等。

NIGHT BRUNCH + FREE-FLOW JUICES, SOFT DRINKS, COFFEE, TEA

自助晚餐 + 無限暢飲果汁、汽水、咖啡、茶

\$698 /Adult 成人

\$298 /Child 小童

(aged 3-11 years old, 3至11歲)

Buffet and seafood items are subject to change due to availability and seasonality
海鮮及自助餐美食會因應季節變化或貨源供應情況而更改

All prices are subject to 10% service charge 所有價目均設加一服務費

PORTERHOUSE

SEAFOOD & STEAK

FREE-FLOW BOOZE

無限酒水暢飲

LAURENT PERRIER EXPERIENCE \$228

Laurent Perrier Champagne, White Wine, Rosé Wine, Red Wine, Whisky & Other Spirits, Asahi

Laurent Perrier香檳、白酒、粉紅酒、紅酒、威士忌及其他烈酒、朝日啤酒

PORTERHOUSE WINE & BARREL \$188

*A signature liquid experience for you to discover our special spirit trolley
in partnership with the below high-end whisky brands,
as well as prosecco, white wine, rosé wine, red wine and Asahi*

讓我們一起探索各款精選威士忌，以及氣泡酒、白酒、粉紅酒、紅酒及朝日啤酒

BRUICHLADDICH



JURA
SINGLE MALT SCOTCH WHISKY



PORTERHOUSE EXPERIENCE \$128

Prosecco, White Wine, Rosé Wine, Red Wine, Asahi

氣泡酒、白酒、粉紅酒、紅酒、朝日啤酒

Free-flow packages are available from 5pm-9pm and all prices are subject to 10% service charge on a per person basis

無限暢飲套餐供應時段為下午5時至9時；所有價目均設加一服務費，並以人頭計算